
IZVADAK IZ ZAPISNIKA
SA 14. SJEDNICE OPINSKOG VIJEA OPINE ZEMUNIK DONJI,

ODRANE 16. studenog  2011. G. S POETKOM U 19  SATI U  OPINSKOJ VIJENICI

NAZONI:

Predsjednik opinskog vijea  Ivica ari

Opinski vijenici: Borislav Krnevi , Jure Fabijan, Pavao Alvir, Ivica Miljani, Marjan 
Marui, Milivoj Krnevi, Ivica Drai, Tomislav ari, Mate ankovi, eljko Buljat, 
Grujica Vii, Milorad Mati

OSTALI NAZONI:
Josip Marui, opinski naelnik 
ime Vickovi, opinski donaelnik
Dragan Danii, opinski donaelnik
Snjeana urkovi, voditelj zapisnika 

Predsjednik opinskog vijea pozdravio je nazone vijenike, otvorio  14. sjednicu  
Opinskog vijea, te utvrdio da postoji  kvorum u odnosu na odredbu Statuta. 

S 9 glasova ZA, 3 PROTIV I 1 SUZDRAN prihvaen je zapisnik sa 13. sjednice opinskog 
vijea. 

Nadopuna dnevnog reda:
• Prijedlog Odluke o izmjeni granica obuhvata DPU-a Stambeno poslovne zone 

Zemunik Gornji

 Jednoglasno je prihvaen dnevni red.

                                                                          RASPRAVLJALO SE: 

Po 1. toki

Jednoglasno je donesena  Odluka o izradi ciljanih Izmjena i dopuna Prostornog plana 
ureenja Opine Zemunik Donji.   

Po 2. toki

S 9glasova ZA, 3 PROTIV i 1 SUZDRANIM  donesena je odluka o ustrojstvu i djelokrugu 
Jedinstvenog upravnog odjela Opine Zemunik Donji.

Po 3. toki



Jednoglasno je donesena  Odluka  o dodjeli stipendija  svim redovnim studentima s podruja 
opine Zemunik Donji u iznosu od 320,00 kuna studentima koji studiraju u Zadru, i 400,00 
kuna studentima koji studiraju u ostalim gradovima na podruju RH.

Po 4. toki

Jednoglasno je donesena  Odluka  o odabiru Hrvatske elektroprivrede d.d.,  Elektre Zadar 
kao najpovoljnije ponuditelja za kupnju graevinskog zemljita s cijenom od 220,00 kn/m2. 

Po 5. toki
          
Jednoglasno je donesena  Odluka  o izmjeni granica obuhvata DPU-a Stambeno poslovne 
zone Zemunik Gornji.

Molbe I albe:

1. Temeljem podnesenog zahtjeva, jednoglasno je donesena Odluka o oslobaanju 
plananja dugovanja za dj. Vrti Danijeli Rudi.

AKTUALNI SAT:

Milorad Mati: Predlae da se saniraju odlagalita otpada na podruju Smokovia.
Grujica Vii: Predlae ureenje igralita u Smokoviu.

Milorad Mati: Zato donaelnik Dragan Danii  nije nazoan na sjednicama?

Predsjednik Opinskog vijea: Moe doi na sjednicu ukoliko eli.

Pavao Alvir postavlja pitanja i trai pismeni odgovor:

1. Koliko je  m3 vode na hidrantu u Zemuniku Gornjem i koliko se plaa radnik koji 
posluuje vodu?

2. Kad e se popraviti rasvjeta u  jednom dijelu Smrdelja?
3. Kada je poslan zahtjev za asfaltiranje prekopa zbog popravka vodovoda?
4. Kada e biti napravljeno bualite u Zemuniku Gornjem?
5. Kada e se postaviti cijevi za odvod  na put od Ante Alvira prema bunaru?
6. Kada e se napraviti Alvirova ulica put Jabuke?

Milivoj Krnevi: Predlae da se saniraju poljski putovi  u predjelu Smrdelja.
                             Dokle je dola izgradnja dvorane?

Opinski naelnik: Projekt je odobren od strane EIB-e,  ekamo potpisivanje Ugovora.



Tomislav ari: U kojoj je fazi naplata komunalne naknade Zrane luke 

Opinski naelnik: Rjeavanje po albi je u postupku. 

Sjednica je zakljuena u  20:30 sati. 

   ZAPISNIK VODILA                                                                 PREDSJEDNIK OPINSKOG VIJEA
      Snjeana urkovi                                                                                      Ivica ari


